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Fråga avseende kommunens reaktion på bombdådet i Näsby park till
kommunstyrelsens ordförande Erik Andersson

Våra farhågor för den utveckling som vi har varnat for i många år har nu dessvärre
besannats.Jäby har i och med bombOåOet i Näsby Park för några veckor sedan blivit
ännu en skådeplats för den så kallade gängkriminaliteteten vars verksamheter (i andra
kommuner) vi dagligen läser om i pressen. De här "gängen" har i stort sett alltid koppling
till utomeuropeisk invandring, troligen ofta av klantyp, och är resultat av en mångårig
totalt ansvarslös invandringspolitik där stora skaror har som förväntat hamnat på
samhällets botten.

Allvaret i den här utvecklingen kan inte nog understrykas, Det som hände var med all
sannolikhet en del av en maktkamp eller en ren skrämsel i syfte att underlätta
utpressning. Risken att detta nu sprider sig i kommunen och riskerar att såväl
kommunens anställda som företag kommer att utsättas för hot måste anses
överhängande.

Erik Andersson - vidtar Täby kommun några omedelbara åtgärder med
anledning av bombdådet?

För Sverigedemokraterna i Täby

Steven


